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BRM.0002.37.2021 
Protokół Nr XXXVII/21 

z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 24 listopada 2021 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.15:00 do 15:30.  

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej - Juliusz Brant 
-     Radni  
-     Burmistrz MiG                           - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy                       - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy                        - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Pracownik UMiG                      -  Wiesława Wachowska 
-     Kierownik MGOPS                   -  Ewa Modzelewska   
-     Prezes PGKiM                         -  Juliusz Leczycki 
-     Maria Tuczyńska                      - Dyrektor RPEKiT 
-     Radca Prawny                          - Anna Ulanowska  
 
 
 
Porządek obrad 
 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 27 października br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w lokalu położonym  
    w budynku Hotelu Zamek Ryn przy ul. Plac Wolności 2 w Rynie. Druk 1 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz   
    zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ryn na rok 2022.” Druk 2 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami Gminy Ryn konsultacji   
   społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego Gminy Ryn na 2023 rok oraz wymagań, jakie   
   powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. Druk 3 
10.Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet przysługujących Radnym   
     Rady Miejskiej w Rynie. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 6 
13. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
14. Zamknięcie posiedzenia.                          
  
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni: Pani J. Kryńska – Cieśla , Pan 
K. Cybul, Pan K. Jarosz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
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Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 27 października br. 
 

Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z 
poprzedniej sesji.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
 
Ad.4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
          okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował o: 
 
1/  rozstrzygnięciu nadzorczym wojewody znak: PN.4131.399.2021 stwierdzające nieważność 
uchwały Nr XXXV/268/21 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 29.09.2021r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ryn na nieruchomość należącą do osoby 
fizycznej w części dotyczącej paragrafu 2. Rozstrzygnięcie nadzorcze – stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokółu. 
 
2/ piśmie Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie  znak : 2813-SKA.4020.5.2021 dotyczącym 
analizy oświadczenia majątkowego Prezesa Zarządu Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN-
Północ sp. z o.o. Pismo - stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
3/ piśmie Naczelnika Urzędu Skarbowego w Giżycku  znak : 2807-SKA.4006.394.2021 dotyczącym 
analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do złożenia oświadczeń o stanie majątkowych 
Pismo - stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
          sesjami. Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ 4 listopada odbyło się spotkanie organizacyjne KZN-Północ w Olsztynie 
2/ 4 listopada odbyło się walne zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego Gospodarka   
    Odpadami 
3/ 4 listopada odbyło się oficjalne przekazanie sprzętu strażakom OSP w Rynie 
4/ 6 listopada odbyły się samorządowe zawody strzeleckie  
5/ 10 listopada odbył się koncert pieśni patriotycznej w RPEKiT  
6/ 11 listopada był na wystawie w RPEKiT związanej ze Świętem Niepodległości  
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7/ 11 listopada w Giżycku odbyło się spotkanie dotyczące Polskiego Ładu 
8/ 19 listopada OSP Miłki obchodziły 100 – rocznicę powstania i w tym dniu odbyło się też   
     przekazanie nowego samochodu strażakom z Miłek. 
 
Ad.6. Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że rozmawiał z Panem Kierownikiem 
naszego posterunku, Panem S. Piotrowiczem. Odgórnie jest wydany zakaz i Komendanci, 
Naczelnicy, Kierownicy nie mogą uczestniczyć w żadnych spotkaniach, stąd nieobecność Pana 
Kierownika na dzisiejszej sesji. Stwierdził, że w zakresie bezpieczeństwa, zwłaszcza w sezonie 
letnim, nie było żadnych wydarzeń, które by naszą gminę nobilitowały do wzmianek w prasie, czy 
telewizji. Dodał, że jeżeli chodzi o statystykę policyjną, nie ma zmian na gorsze. Poinformował, że 
policjanci „ obdarowali ” obywateli około 150 mandatami za brak maseczek. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w lokalu położonym  
          w budynku Hotelu Zamek Ryn przy ul. Plac Wolności 2 w Rynie. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVII/284/21 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi    
        oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ryn na rok 2022.” Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVII/285/21 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami Gminy Ryn konsultacji   
          społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego Gminy Ryn na 2023 rok oraz   
          wymagań, jakie  powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. Druk 3 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – poinformowała, że są niewielkie zmiany w stosunku do pierwszej 
edycji budżetu obywatelskiego. Podstawową zmianą jest, że autor składający projekt będzie musiał 
złożyć dokument wystawiony przez urząd zawierający wstępną zgodę na umiejscowienie projektu 
wraz  z mapą i zaznaczoną lokalizację. Wynika to z tego, aby wszystko było zgodne z planem 
zagospodarowania przestrzennego, czy też z naszymi planami inwestycyjnymi. Ponadto, każdy 
projekt powinien być ogólnodostępny i nieodpłatny dla wszystkich mieszkańców. Zespół do spraw 
budżet obywatelskiego w przypadku wątpliwości, co do przedmiotu projektu może poprosić autora o 
osobistą prezentację. Na karcie do głosowania będzie zmiana, oprócz tych danych, które były do tej 
pory dojdzie jeszcze numer telefonu. Chodzi tu o weryfikację oddanych głosów, czy też weryfikację 
nieczytelnych adresów, nazwisk. Urna będzie umieszczona na parterze urzędu w punkcie obsługi 
interesantów. Warunkiem realizacji projektu jest uzyskanie 10 % poparcia wśród osób, które brały 
udział w głosowaniu. W poprzedniej edycji było 20% i poparcie uzyskał tylko jeden projekt.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVII/286/21 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet przysługujących     
          Radnym  Rady Miejskiej w Rynie. Druk 4 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że ostatnia regulacja diet miała miejsce w 2011r. 
Dodał, że pozostają wszystkie zasady, które obowiązywały dotychczas odnośnie Przewodniczącego i 
Zastępcy Przewodniczącego tj. wynagrodzenia ryczałtowe. Natomiast, jeżeli chodzi o Radnych zależą 
one od ilości odbytych komisji, sesji.  
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr XXXVII/287/21 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
PRZECIW (1) 
Władysław Nowikowski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ryn.   
            Druk 5 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że ostatnia regulacja wynagrodzenia 
Burmistrza miała miejsce w 2014 r. W 2018 r. nie z woli Rady wynagrodzenie ówczesnego Burmistrza  
zostało obniżone o 20%. Teraz jest ta możliwość przywrócenia tych 20% wynagrodzenia.  
Ustawodawca określił minimalną stawkę, którą może otrzymywać Burmistrz. Po dyskusji, rozmowie z 
Panem Burmistrzem przychylił się on do propozycji, aby otrzymywać to praktycznie minimalne 
wynagrodzenie.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVII/288/21 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 6 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany budżetu. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 12 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVII/289/21 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław 
Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Cybul, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
 
Ad.13 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – ponieważ cały czas rośnie ilość zachorowań na 
chorobę covidową zaapelował do wszystkich o noszenie masek, zachowanie dystansu, mycie rąk,  
Aby, nie pozwalać na to, żeby ta choroba się rozwijała. Przykładem tego jest nasza szkoła, gdzie  
paręnastu nauczycieli jest nieobecnych w szkole, a uczniowie są na kwarantannie.  
 

Ad.14. Zamknięcie posiedzenia.     

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                            
Protokółowała:                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Bożena Dybała                                                                           Juliusz Brant 
                      


